
 

 

 
 

 גתשפ"   ניסןב  ו'       
 2023  מרץב 28       

  
 5973מה/    מספרנו       

 פנימי/רגיש/מסווג/בלתי מסווגסווג:  

 

 2023לשנת  מניין  שלא מן ה' אמועצה  המליאת  ישיבת  פרוטוקול  
ב   תשפ"ג    ניסן ב '  ד   , 2023  מרץב  26,  ראשון יום  שהתקיימה 

 
 משתתפים:

 
 ראש המועצה-   מר יוסי ניסן חברי מועצה:

 סגן ראש המועצה-  עו"ד קובי נודלמן  
 חבר מועצה-   פרופ' עפר לוי  

   חבר מועצה-  מתי ליפשיץ  פרופ'
מימון  חבר מועצה-   מר כפיר 

 
   

 המועצה יועמ"ש-   אשר אדריעו"ד    סגל:
 מזכיר המועצה-   זטלאויגב' עדנה    

 
 םתושבי נוספים:

 
 סגנית ראש המועצה-  אליעזגב' ברוריה     :חסרים

 סגן ראש המועצה-  מר שלומי שטרית   
 חברת מועצה-  גב' רונית דמרי עייאש   
   חברת מועצה-   גב' עדי זנד   

 

  אישור מ"מ מהנדס המועצה ומהנדס הועדה לתכנון ובניה :םויה  רדס  לע
 חודשים. 3ד-במשרה מלאה ל



 

 

 והחלטנו לבחור בניר כהן,   במספר,   3, שיחת זום עם כל המועמדים שהגישוהיום  ערכנו   - ניסן יוסי
 לתנאי הסף שתלווה חוות הדעת הסופית להתאמתו ועימו הענין הכספי עדין לא סגור      
 .בשלב זההגיש לנו באישורי מעסיק שמפאת דיסקרטיות לא      
 הוא חייב בהודעה מוקדמת חודש ימים.     

 וככשיר שני את ראובן פריאב.  ראשון אנו מבקשים לאשר את ניר כהן    ככשיר       
 

 לא יתכן שנחכה כאן עוד חודש, אני לא בני ערובה כאן. - ממי אברהם
 

 יוסי ניסן
     תימצא הדרך להעסיק אותו בחלקיות משרה בשלב הראשוני  על מנת לתת השירות  - וקובי נודלמן

 המתבקש     
 

 ם ניר, הכל כאן במסתורין, לא מודיע במקום עמעלה מחשבה בקול רם גם  - מתי ליפשיץ
 עוד     מה.  העבודה שלו שהולך למקום אחר, ולכן המסתורין הזה קצת מפריע לי        
 שהוא אינו יכול באופן מיידי אלא בקומבינות.      

 ראובן.לבחור באם ניר יכול להתחיל מיד בסדר ואם לא אז     
 

ה - קובי נולדמן  חודשים. 3 -אם זה לא יוצא אז מגייסים את ראובן יוצאים למכרז תוך כדי 
 

 פה אחד החליטה המועצה לאשר כדלקמן. –החלטה 
 מר ניר כהן ובכפוף לזמינותו המיידית.  –ככשיר ראשון     
 מר ראובן פריאב. –ככשיר שני        

.הישיבה ננעלה  

 

 

_____(-)_____    _____(-)______ 

 גב' עדנה זטלאוי, מזכיר המועצה   המועצה  מר יוסי ניסן, ראש


